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OBČINA DIVAČA 

OBČINSKI SVET 

Odbor za  finance 

 

Divača,  23.32017 

 

 

Z A P I S N I K 

 
15.  seje ODBORA ZA FINANCE (v nadaljevanju: Odbor),ki je potekala   

v četrtek, dne 23.3. 2017, ob 17.00, v prostorih Občine Divača, Kolodvorska ulica 3a, Divača, 

 
Prisotni  člani odbora:   

DOBRIVOJ SUBIĆ  

DAMIJANA GUSTINČIČ  

MIRJAM FRANKOVIČ FRANETIČ 

URŠKA FLORJANČIČ 

DRAGO ŠKAMPERLE  

 

Ostali prisotni: 

ALENKA ŠTRUCL DOVGAN – županja Občine Divača  

ZDENKA HREŠČAK – Višja svetovalka za investicije 

TATJANA CERKVENIK  – zapisničarka  

 

DNEVNI RED :  

1. Pregled in potrditev zapisnika prejšnje seje Odbora  

2. Predlog Pravilnika o sofinanciranju zdravljenja čebeljih družin na območju občine Divača 

3. Predlog izdaje soglasja k sklepu Sveta javnega  vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola  

dr. Bogomira  Magajne Divača glede razporeditve presežka  prihodkov  nad odhodki  

4. Poročilo o poslovanju  javnega  vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola dr. Bogomirja 

Magajne Divača v letu 2016  

5. Izvajanje programov javnih  del v letu 2016 v občini Divača 

6. Predlog izdaje soglasja k sofinanciranju  izvajanja dodatnih programov v letu 2017 

7. Predlog Letnega programa športa v občini Divača za leto 2017 

8. Predlog Letnega programa kulture  v občini Divača za leto 2017 

9. Predlog spremembe cenika za letne najemnine za grobna polja 

10. Predlog letnega programa urejanja in vzdrževanja pokopališč za leto 2017 

11. Sklepi o izločitvi parcel  iz javnega dobra:  parc. št. 1052/7 k.o. Senadole;  parc. št. 1073/7 k.o. 

Divača; parc. št. 2671/11 k.o. Dolenja vas 

12. Predlog sklepa o potrditvi Letnega poročila o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega 

energetskega koncepta in njihovih učinkih za leto 2016 in Plan izvajanja aktivnosti za leto 2017 

13. Predlog sklepa o potrditvi DIIP (Dokumenta identifikacije investicijskega projekta) za projekte:  

- »Povezovalni vodovod Ilirska Bistrica –Rodik« 

-  »Kako smo se igrali nekoč in danes« 

14. Predlog sklepa o potrditvi IP (Investicijskega projekt)  za projekt »Ureditev pločnikov v 

Senožečah« 

15. Pobude in vprašanja  

 

Predsednik  je po uvodnem pozdravu preveril prisotnost in ugotovil, da je Odbor sklepčen.  Predstavil 

je predlog dnevnega reda seje, predlagal je uvrstitev dodatne točke: Vloga Cerkvenik Andrejke – 

Zaprosilo za projektno partnerstvo pri projektu »Trajno-inovativno oživljanje krajine na pragu 

Unescove svetoven naravne dediščine«- pod zaporedno 15. točko dnevnega reda. 

V nadaljevanju je bil v predlagani obliki potrjen dnevni red 15. seje Odbora za finance. 

 

 

 

 

http://www.divaca.si/mma/Izvajanje%20programov%20javnih%20%20del%20v%20letu%202016%20v%20ob%C4%8Dini%20Diva%C4%8Da/2016040806592572/
http://www.divaca.si/mma/Predlog%20izdaje%20soglasja%20k%20sofinanciranju%20%20%20izvajanja%20dodatnih%20programov%20javnih%20zavodov%20v%20letu%202016/2016020316511215/
http://www.divaca.si/mma/Predlog%20Letnega%20programa%20%C5%A1porta%20v%20ob%C4%8Dini%20Diva%C4%8Da%20za%20leto%202016/2016020316503757/
http://www.divaca.si/mma/Predlog%20Letnega%20programa%20kulture%20%20%20v%20ob%C4%8Dini%20Diva%C4%8Da%20za%20leto%202016/2016020414422765/
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1. TOČKA 

Predsednik je predlagal potrditev zapisnika prejšnje seje Odbora. Na predlagan zapisnik ni bilo 

pripomb. 

 

Sprejet je bil  

SKLEP: Sprejme se zapisnik 14. seje Odbora za finance v predlagani vsebini.  

 

 

2. TOČKA 

Člani Odbora so obravnavali predlog Pravilnika o sofinanciranju zdravljenja čebeljih družin na 

območju občine Divača. Na predlagano besedilo niso imeli pripomb. 

 

Sprejet je bil  

SKLEP:  V predlagani obliki se sprejme predlog Pravilnika o sofinanciranju zdravljenja čebeljih 

družin na območju občine Divača in se ga predlaga v sprejem Občinskemu svetu. 

 

 

3. TOČKA 

Predsednica Odbora za negospodarstvo ga. Frankovič Franetič je podala informacije o gradivu 

predlogu izdaje soglasja k sklepu Sveta javnega  vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola  dr. 

Bogomira  Magajne Divača glede razporeditve presežka  prihodkov  nad odhodki  in  sprejetem sklepu   

na Odboru za negospodarstvo. V  nadaljevanju je članica Odbora za finance ga. Gustinčič, kot 

ravnateljica  Osnovne šole Divača prisotne podrobneje seznanila z razlogi oz. izvori obsega sredstev 

ugotovljenega presežka prihodkov nad odhodki ter s predlogom razporeditve sredstev.  

 

Po krajši razpravi je bil sprejet  naslednji 

SKLEP: Odbor za negospodarstvo soglaša s predlogom izdaje soglasja k sklepu Sveta javnega  

vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola  dr. Bogomira  Magajne Divača glede razporeditve 

presežka  prihodkov  nad odhodki. Odbor  predlaga Občinskemu svetu občine Divača sprejem 

predlaganega sklepa. 

 

 

4. TOČKA 

ga. Gustinčič  - ravnateljica OŠ Divača je podala  Poročilo o poslovanju  javnega vzgojno-

izobraževalnega zavoda Osnovna šola dr. Bogomirja Magajne Divača v letu 2016.  

 

Sprejet je bil  

SKLEP: Odbor se je seznanil z Poročilom o poslovanju  javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda 

Osnovna šola dr. Bogomirja Magajne Divača v letu 2016.  

 

 

5. TOČKA 

Predsednica Odbora za negospodarstvo ga. Frankovič-Franetič je podala informacije o gradivu -

Izvajanju programov javnih  del v letu 2016 v občini Divača, ki so ga člani Odbor za finance prejeli in 

kratko povzela obrazložitev predlagane vsebine ter sklepa.  Opozorila je na napako, ki je v gradivu in 

sicer: v predlogu sklepa OS je pri točki 2. v tabeli pod program javnega dela Občine Divača 

navedeno, da je max. trajanje izvedbe programa 10 mesecev, kar je napačno navedeno – max. trajanje 

programa je 12. mesecev. Predlagala je, da Odbor sprejeme posredovano spremembo predloga 

besedila.    

 

Sprejet je bil naslednji 

SKLEP: Odbor za finance soglaša s predlogom izvajanja programov javnih  del za leto 2017 v 

občini Divača in Občinskemu svetu predlaga sprejem predlagani sklep z upoštevanjem popravka 

podane napake v navedbi predloga sklepa OS.  

 

 

 

 

http://www.divaca.si/mma/Izvajanje%20programov%20javnih%20%20del%20v%20letu%202016%20v%20ob%C4%8Dini%20Diva%C4%8Da/2016040806592572/


 

 3 

6. TOČKA 

ga. Frankovič-Franetič  je podala informacije o gradivu - predlogu izdaje soglasja k 

sofinanciranju  izvajanja dodatnih programov v letu 2017 in kratko povzela obrazložitev predlagane 

vsebine ter sklepov po posameznih izvajalcih dodatnih programov.  

Ga. Gustinčič je je podrobneje predstavila pomen dodatnih programov, ki jih izvaja Osnovna šola 

Divača.  

Ga. Frankovič Franetič  je opozorila, da se predlagani sklepi nanašajo na programe javnih zavodov 

in enega društva iz okvira Strategije financiranja društev, ki delujejo v javnem interesu in celodnevno 

izvajajo  programe na območju občin Divača, Hrpelje - Kozina, Komen in Sežana (2015-2019). 

Sredstva za izvajanje programov so zagotovljena v proračunu.  

Člani Odbora so soglašali s predlaganim besedilom.  

 

Sprejet je bil naslednji 

SKLEP: Odbor za finance soglaša s predlogi izvajanja dodatnih programov v letu 2017, za katere bo 

Občina Divača iz občinskega proračuna zagotovila sofinancerska sredstva, skladno s predloženimi 

plani navedenih izvajalcev in v okviru sprejetega proračuna.  Odbor  predlaga Občinskemu svetu 

občine Divača sprejem predlaganega sklepa. 

 

SKLEP: Odbor za finance predlaga, da se  pridobi od Varne hiše kot   izvajalca  dodatnih  

programov v letu 2016, ki so bili sofinancirani iz občinskega proračuna, poročilo o izvedenem 

programu.   

 

 

7. TOČKA 

Predsednica Odbora za negospodarstvo ga. Frankovič-Franetič  je podala informacije o gradivu, ki 

so ga  člani Odbora prejeli in kratko povzela obrazložitev predlagane vsebine.  Poleg tega je podala 

predloge Športnega društva Ruj, ki segajo na različne segmente področja športa v občini. Opozorila 

je, da nov zakon o športu, ki je bil kot predlog predstavljen že v predlanskem letu, še ni sprejet, zato se 

v predlogu Letnega programa športa tudi za javni razpis upoštevajo podlage sedaj veljavne 

zakonodaje. Predstavila je postopek oblikovanja predloga besedila obravnavanega dokumenta in 

izpostavila sodelovanje nekaterih športnih društev, ki so se odzvali vabilu Občinske uprave k 

sodelovanju pri pripravi predloga besedila.  

Člani Odbora so po razpravi soglašali s predlaganim besedilom in soglasno sprejeli odločitev, da se 

spremembo Odloka o uresničevanju javnega interesa na področju  športa v občini Divača izvede po 

sprejemu novega zakona o športu oziroma sprememb obstoječega zakona o športu.  

 

Sprejeta sta   bila naslednja sklepa:  

SKLEP: Odbor za finance soglaša s predlogom Letnega programa športa v občini Divača  za leto 

2017 in Občinskemu svetu predlaga sprejem predlaganega sklepa.  

 

SKLEP: Odbor za finance soglaša z predlogom Odbora za negospodarstvo, da Občina Divača začne 

s postopkom sprememb in dopolnitev Odloka o uresničevanju javnega interesa na področju  športa v 

občini Divača po sprejemu novega zakona o športu oziroma sprememb obstoječega zakona o športu. 

Javni razpis za izbiro in sofinanciranje izvajalcev programov športa v občini Divača se izvede 

skladno z veljavnim Odlokom o uresničevanju javnega interesa na področju  športa v občini Divača. 

 

 

8. TOČKA 

ga. Frankovič Franetič  je podrobneje predstavila gradivo - predlog Letnega programa kulture v 

občini Divača za leto 2017 in opozorila na predlog vključitve Občine Divača v dva nova projekta in 

sicer Branju prijazna občina in Europa goes local, ki ste posebej predstavljena v gradivu. Prisotne je 

seznanila z izraženo namero Občine za sodelovanje v obeh projektih in izpostavila pomembnost 

podpore in sodelovanja Občinskega sveta pri navedenih projektih. Opozorila je, da bo ob uspešno 

izvedeni kandidaturi pripravljen natančnejši program aktivnosti.  

Člani Odbora so soglašali s predlaganim besedilom in podprli vključitev Občine v predstavljena 

projekta.  

 

Sprejeta sta bila naslednja sklepa:  

http://www.divaca.si/mma/Predlog%20izdaje%20soglasja%20k%20sofinanciranju%20%20%20izvajanja%20dodatnih%20programov%20javnih%20zavodov%20v%20letu%202016/2016020316511215/
http://www.divaca.si/mma/Predlog%20izdaje%20soglasja%20k%20sofinanciranju%20%20%20izvajanja%20dodatnih%20programov%20javnih%20zavodov%20v%20letu%202016/2016020316511215/
http://www.divaca.si/mma/Predlog%20Letnega%20programa%20%C5%A1porta%20v%20ob%C4%8Dini%20Diva%C4%8Da%20za%20leto%202016/2016020316503757/
http://www.divaca.si/mma/Predlog%20Letnega%20programa%20%C5%A1porta%20v%20ob%C4%8Dini%20Diva%C4%8Da%20za%20leto%202016/2016020316503757/
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SKLEP: Odbor za finance soglaša s predlogom Lokalnega programa za kulturo občine Divača za 

leto 2017 in Občinskemu svetu predlaga sprejem predlaganih sklepov. 

 

SKLEP: Odbor za finance predlaga Občinskemu svetu, da se aktivno vključi v izvajanje projekta 

Branju prijazna občina  in  Europa goes local. 

 

9. TOČKA 

Predsednik Odbora za finance g. Subič je podal kratko obrazložitev k predlogu spremembe cenika za 

letne najemnine za grobna polja. V cenik za letne najemnine za grobna polja se doda novi postavki in 

sicer: raztros pepela, predlog je 100,00 € in najem žarne niše, predlog je 24,00 €, ostale cene grobnih 

polj ostanejo nespremenjene.   

Sledila je razprava, v kateri so člani Odbora menili, da je prva postavka – raztros pepela previsoka, 

predlagajo 50,00 €. V nadaljevanju so podali še pripombo, da koncesionar KSP d.d Sežana premalo 

spremlja vzdrževanje grobnih polj po posameznih pokopališčih v občini Divača.  

 

Sprejet je bil 

SKLEP: V  cenik za letne najemnine za grobna polja se doda novi obliki pokopa in sicer: raztros 

pepela – 50,00 € in najem talne žarne niše – 24,00 €.  

 

 

10. TOČKA 

g. Subič je pojasnil, da na podlagi 40. člena Koncesijske pogodbe za izvajanje gospodarskih javnih 

služb urejanja in vzdrževanja pokopališč in izvajanja pogrebnih storitev, je koncesionar dolžan 

pripraviti predlog letnega programa urejanja in vzdrževanja pokopališč.  

 

Člani Odbora so obravnavali predlagani akt, nakar je bil sprejet 

SKLEP: Sprejme se  Letni program urejanja in vzdrževanja pokopališč v sklopu koncesijske 

pogodbe št. 430-0012/20092009-34 z dne 15.06.2010, na območju občine Divača, za leto 2017 v 

predlagani obliki in se ga predlga v sprejem Občinskemu svetu.   

 

11. TOČKA 

Člani Odbora so obravnavali predlagane sklepe o izločitvi parcel  iz javnega dobra:  parc. št. 1052/7 

k.o. Senadole;  parc. št. 1073/7 k.o. Divača; parc. št. 2671/11 k.o. 2441 Dolenja vas.  Obrazložitev je 

podal g.  Škamperle kot predsednik Odbora za gospodarstvo in okolje, kjer so bili predlagani sklepi   

predhodno  obravnavani in  tudi v predlagani vsebini sprejeti. 

 

Sprejet je bil  

SKLEP: V predlagani vsebini se sprejme predlagane sklepe o izločitvi parcel  iz javnega dobra in 

sicer:  parc. št. 1052/7 k.o. Senadole;  parc. št. 1073/7 k.o. Divača; parc. št. 2671/11 k.o. 2441 

Dolenja vas. 

 

12. TOČKA 

Obrazložitev k predlogu Sklepa o potrditvi Letnega poročila o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta 

Lokalnega energetskega koncepta in njihovih učinkih za leto 2016 in Plan izvajanja aktivnosti za leto 

2017 je podala višja svetovalka za investicije ga. Hreščak. Podrobnejša obrazložitev bo podana na 

seji sveta s strani predstavnikov podjetja Golee iz Nove Gorice.  

 

Sprejet je bil 

SKLEP: Potrdi se Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega energetskega 

koncepta in njihovih učinkih za leto 2016 in Plan izvajanja aktivnosti za leto 2017. 

 

 

13. TOČKA 

Županja je podala obrazložitev k projektu »Povezovalni vodovod Ilirska Bistrica –Rodik«. Z izvedbo 

tega projekta bi rešili problematiko vodooskrbe Brkinov vključno z sanacijo slemenske ceste. Na 

začetku sedanjega mandata so Občine Ilirska Bistrica, Hrpele-Kozina in Divača podpisale Sporazum 

(tripartitno pogodbo) o izgradnji navedenega vodovoda. Na Ministrstvu so ga opredelili kot regijski 
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prednostni projekt in zagotovili sofinanciranje projekta v višini   85 % . Predviden projekt zajema 

izgradnjo glavnega – povezovalnega vodovoda Ilirska Bistrica- Rodik, lokalni vodovodi v projekt niso 

vključeni, ureditev le teh oziroma njihova priključitev na glavni vodovod bo bremenila občino. 

Vrednost celotne investicije Občin lirska Bistrica, Hrpelje-Kozina in Divača znaša 8.625.500,00 €, 

vrednost dela investicije, ki odpade na Občino Divača  znaša 1.522.928,00 €, delež financiranja 

Občine Divača je 228.968,00 €.  

 

Po zaključeni razpravi je bil sprejet  

SKLEP: V predlagani obliki se potrdi  DIIP za investicijski projekt Povezovalni vodovod Ilirska 

Bistrica – Rodik, ki ga je izdelal Krasinvest d.o.o. Sežana.  

Odbor za finance predlaga izdelavo  sheme ureditve lokalnih vodovodov v Brkinih – priključke na 

predviden vodovod.  

 

Strokovna služba Občine ga. Hreščak je podala kratko obrazložitev k projektu »Kako smo se igrali 

nekoč in danes«. Vrednost investicije za navedeni projekt znaša 54.840,25 brez ddv, predvidena so 

lastna finančna sredstva v višini 18.471,05 €  in 85 % EKSRP v znesku 36.339,20 €.  

 

Sprejet je bil  

SKLEP: V predlagani obliki se potrdi  DIIP za investicijski projekt Kako smo se igrali nekoč in 

danes , ki ga je izdelal Razvojni center Divača v sodelovanju z Občinsko upravo Občine Divača.  

 

 

14. TOČKA 

Strokovna služba Občine ga. Hreščak je podala obrazložitev k projektu »Ureditev pločnikov v 

Senožečah«. Po  izdelanem projektu  se je vrednost predvidenih del povišala za 20,3 %, vrednost 

projekta znaša 703.000,00 €, od tega se bo 397.000,00 € financiralo z lastnimi proračunskimi sredstvi, 

ostala razlika sredstev pa z 23. člena za leto 2017 ter povratnih in nepovratnih sredstev.  

Sledila je daljša razprava, v kateri so člani Odbora podali svoja mnenja na predlagano investicijo, 

pripombe na obsežnost  projekta in višino ocenjene vrednosti investicije. Predsednik Odbora g. Subič 

je opozoril  na problem –  da bo za izvedbo predvidenih investicij zmanjkalo proračunskih sredstev. 

Zanimalo ga je na kakšen način se bodo v tem primeru reševale predvidene investicije.  

 

Po zaključeni razpravi je bil sprejet 

SKLEP: V predlagani obliki se potrdi investicijski program (IP) za investicijski projekt Ureditev 

pločnikov v Senožečah, ki ga je izdelal Krasinvest d.o.o. Sežana.  

 

15. TOČKA 

Člani Odbora so obravnavali zaprosilo Andrejke Cerkvenik za projektno partnerstvo pri projektu 

»Trajno–inovativno oživljanje krajine na pragu Unescove svetovne naravne dediščine«. Predlagano 

sofinanciranje 3. projektnih aktivnosti s strani Občine Divača je 8.500,00 € - 10.000,00 €, predviden 

termin izvajanja januar 2018 - januar 2019 (proračun za leto 2018). Finančni vložek se občini v 

primeru odobritve projekta  povrne  in sicer do 85% 

 

Po krajši razpravi je bil sprejet 

SKLEP: Podpre se projekt v predlagani vsebini, širša predstavitev projekta se opravi na seji sveta.  

 

 

16. TOČKA 

Pobude in predlogi:  

 

 g. Subič:  

- podal je informacijo o podani vlogi Bombač Mateja iz Dolnjih Ležeč za nakup stavbe bivše 

Policije Divača, za izvedbo medicinskega centra.  

Predlog Odbora je, da se objekt in zemljišča oceni, nato pa objavi javno dražbo. 

- ponovno je opozoril na sanacijo jaškov na Kraški cesti (na lokaciji ob Cerkvi) v Divači in na 

sanacijo razbitih robnikov v divaškem krožišču 

- predlaga, da Občinska uprava čim prej pregleda seznam vseh parcel, ki jih je prejela od družbe 

Standom in   pripravi predlog prodaje parcel; 
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- podal je informacijo glede obravnave koncesijskih pogodb na Odboru za gospodarstvo in okolje, 

ki jih ima Občina Divača sklenjena z posameznimi koncesionarji (za urejanje in vzdrževanje cest, 

izvedbo zimske službe, urejanjem zelenih površin….,  Ugotovljeno je, da je ob sklenitvi koncesijske 

pogodbe s strani Občine Divača potrebnih  več pogajanj, potreba se kaže v  večji kontroli Občine 

nad posameznim opravljenim delom koncesionarja, uvesti je potrebno  dokazovanje opravljenih 

del koncesionarja z raznimi potrdili-dokazili. V koncesijske pogodbe je potrebno vnesti določilo, 

da  ob neizpolnjevanju pogojev je možna prekinitev dela.  Tudi časovno naj bi podajo koncesije 

omejili, največ 3 do  leta.  

 

 ga. Frankovič Franetič: 

- podala je pobudo vaške skupnosti Škoflje glede prenosa »vaškega doma Škoflje« v last Agrarni 

skupnosti Škoflje-Zavrhek; 

- predlagala je, da se čim prej začne z postopkom priprave dokumentacije za izgradnjo pločnikov v 

Vremah; 

Županja je v zvezi s tem pojasnila, da je bila zadeva - izgradnja pločnikov v Vremah predstavljena 

na Direkciji RS za ceste; 

- predlagala je čimprejšnje  rušenje dotrajanega skladišča ob rudniški stavbi v Famljah; 

- ponovno je predlagala postavitev opozorilne table pri križišču pred rudniško stavbo – na ograji 

mostička; 

- predlagala je, da se sledi razpisom za možnosti pridobitve sredstev za sofinanciranje izgradnje 

večnamenske dvorane v Vremah;     

- izrazila je ogorčenost nad opravljanjem nalog CPK Koper, glede nasipavanja peska in soli tik ob 

balinišču in  igrišču v Famljah, kar povzroča škodo na tamkajšnjem igrišču  - pesek in sol 

razjedata asfalt na igrišču, kar povzroča škodo. 

 

 

 

 

 

 

Seja je bila zaključena ob 20.00 uri.  

 

 

 

 

Zapisala:                                                                                     Predsednik  Odbora:                                 

Tatjana Cerkvenik, l.r.                                                                  Dobrivoj Subič, l.r.  


